



50th Anniversary of SOS Children's Villages Canada

On behalf of Members of Ottawa City Council, it is my distinct pleasure to extend congratulations to Jennie Moushos, Chair, and the other members of the Board of Directors, the Honorary Board of Directors, Advisory Council, and Thomas Bauer, President and CEO, along with Dave Greiner, Senior Vice President, Operations, the staff, volunteers and community partners of

SOS Children's Villages Canada,

in recognition of its 50th Anniversary serving orphaned, abandoned and vulnerable children in 135 countries around the globe by providing them with safe and nurturing family homes.

Established in 1969, SOS Children's Villages Canada also merits accolades for working to prevent child abandonment and to strengthen vulnerable families through skills training and community development.

As Head of Council, I also laud SOS Children's Villages Canada for supporting children, youth and adults through its kindergartens, schools, medical centres, vocational training institutes, and emergency response programs.

Allow me to offer my best wishes to the team behind SOS Children's Villages Canada for continued success with its benevolent mission to provide a loving home for every child.

Dated January 7th 2019

Jim Watson
Mayor of Ottawa/Maire d'Ottawa

J'ai l'immense plaisir de féliciter, au nom des membres du Conseil municipal d'Ottawa, Jennie Moushos, présidente, et les autres membres du conseil d'administration, ainsi que le conseil d'administration honoraire, le comité consultatif, Thomas Bauer, président et chef de la direction, Dave Greiner, premier vice-président, Opérations, le personnel, les bénévoles et les partenaires communautaires de l'organisme

SOS Villages d'enfants Canada,

à l'occasion de ses 50 années passées à servir les intérêts des enfants orphelins, abandonnés et vulnérables dans 135 pays à travers le monde en leur donnant un foyer familial sûr et enrichissant.

Fondé en 1969, cet organisme mérite aussi des louanges pour les efforts qu'il accomplit afin de prévenir l'abandon des enfants et de renforcer les familles vulnérables en les aidant à acquérir de nouvelles compétences et en assurant le développement de leur communauté.

En tant que chef du Conseil, j'applaudis également l'organisme SOS Villages d'enfants Canada qui vient en aide aux enfants, aux jeunes et aux adultes grâce à ses jardins d'enfants, ses écoles, ses centres médicaux, ses établissements de formation professionnelle et ses programmes d'intervention d'urgence.

Je souhaite à l'équipe responsable de SOS Villages d'enfants Canada encore beaucoup de succès dans sa mission bienveillante qui consiste à offrir un foyer accueillant à chaque enfant.

Fait le 7 janvier 2019